
1. Als de huidige vorm van dagopvang na evaluatie met Stichting GOO aangepast wordt 
en hiermee minder inzet van Stichting GOO noodzakelijk is, wordt het subsidiebedrag 
dan neerwaarts bijgesteld?

Antwoord:
Daar kunnen we op dit moment geen uitspraak over doen. Het college heeft voor 2021 een 
bedrag van € 350.000 aan subsidie beschikt. Of het bedrag wel of niet wordt aangepast zal 
bezien worden na de evaluatie.

2. Indien het bedrag van 350.000 euro niet neerwaarts bijgesteld wordt? Klopt uw 
berekening van de besparing met Kluppluz van 174.000 euro dan nog wel? De 
dienstverlening is dan niet gelijk aan elkaar. Graag uw reactie financieel onderbouwd.

Antwoord: Ja. De jaarlijkse subsidie t.b.v. KluppluZ B.V. (voor 12 maanden) bedroeg 
€ 524.000,- De gemeente geeft in 2021 (voor 12 maanden) een subsidie van € 350.000,- 
De berekening is als volgt: 524.000-350.000 = € 174.000,-. 

U concludeert in uw “evaluatie” dat de bezettingsgraad kluppluZ te laag is om
kostendekkend te zijn. U heeft in uw evaluatie de kengetallen van de opstartfase gebruikt
(Q4 2017-2018)

3. Waarom heeft u de kengetallen van de opstartfase gebruikt in uw analyse en niet die 
van de actuele situatie?

Antwoord:  Omdat op dat moment (in april 2019), dat de enige cijfers waren die bij ons 
bekend waren.

4. Is uw evaluatie representatief voor de huidige situatie? Graag met cijfers 
onderbouwde reactie.

Antwoord: Ja, we zijn uitgegaan van 40 kinderen. Voor onderbouwing van de cijfers 
verwijzen we naar de beantwoording van de raadsvraag 2020-61 (vraag 3). 

5. Graag horen wij de uitkomst van uw analyse als u dezelfde analyse doet op basis van 
de huidige situatie (40 kinderen).

Antwoord: Voor de berekening verwijzen we naar de beantwoording in raadsvraag 2020-61. 
Bij die berekening is uitgegaan van de op dat moment huidige bezetting van 40 kinderen. 


